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Skrivelse: Behovet av fotbollsplaner på Norrmalm 
Norrmalms stadsdelsnämnd har i stor enighet antagit den lyckade upprustningsplanen för 

Bellevueparken. Upprustningen innebär ett välkommet och nödvändigt lyft för parken 

som blir mer inbjudande och lättillgänglig för en växande skara norrmalmsbor. En av 

upprustningens följder att fotbollsplanen vid den s.k. Norra pelousen flyttas till Sveaplans 

gymnasiums skolgård. Detta är något som utbildningsförvaltningens enhet för 

lokalförsörjning motsätter sig. 

 

Skulle detta också bli stadshusets beslut återstår endast tomten väster om Wenner-Gren 

Center, som i det ursprungliga förslaget står angiven som ”idrottspark”. F n pågår arbetet 

med Hagastadens detaljplan 2, som bl.a. berör just den aktuella tomten. Området ligger 

inom Nationalstadsparken och därmed gäller särskilda regler. I detta nu diskuteras således 

detaljplanen och det finns en uppenbar risk att Norrmalms ungdomar går miste om den 

fotbollsplan man har, och även samtliga utlovade alternativ. 

 

Genom att olika förvaltningar inte talar med varandra uteblir en långsiktigt hållbar 

planering. Centerpartiet på Norrmalm kan inte acceptera att antalet fotbollsplaner i 

stadsdelen minskar när behovet tvärtom ökar. 
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